

The Meadows Condominium Association Inc.

23.10.10

Re: Water Heater Replacement in 2023, 2024

As you know, the Meadows Board of Directors passed a resolution in 2013 requiring all water heaters to be replaced after 12 years.

Listed below are the units that require WATER HEATER REPLACEMENT in the year 2023 and 2024.

Please note that a few of these may have been replaced but the information was not received in the office. If you have replaced your water heater and it is not reflected below, please contact the office with proof of installation.

Water Heaters due for replacement in 2023 will require replacement by December 31, 2023.

Water Heaters due for replacement in 2024 will require replacement by December 31, 2024.

Owners who do not replace their water heaters as required can be subject to fines.

REPLACEMENT BY DECEMBER 31, 2023

100	200	300	400	500	600	700	800	900
		107	108	108	105	101	203	111
						105	217	114
						110		
						114		
						214		

REPLACEMENT BY DECEMBER 31, 2024

100	200	300	400	500	600	700	800	900
102	107		111	104	202		110	215
106			117	204				
209				205				

If you need any further assistance, please contact the property manager, Cassandra Solari at: csolari@castlegroup.com .

Thank you for your cooperation in this matter.

The Meadows Board of Directors

23.10.10

Sujet: Remplacement des chauffe-eaux pour 2023 et 2024

Comme vous le savez, le Conseil d'administration passait une résolution en 2013, stipulant que les chauffe-eaux doivent être remplacés après 12 ans d'usure.

Vous trouverez dans les tableaux ci-bas, la liste des unités dont les **chauffe-eaux devront être remplacés** en 2023 et 2024.

Veuillez noter que si vous avez remplacé votre chauffe-eau mais que l'information n'a pas été transmise au bureau d'administration votre unité apparaîtra dans ces tableaux. Veuillez transmettre une preuve d'installation au bureau d'administration.

Les chauffe-eaux nécessitant à être remplacés en 2023 devront l'être avant le 31 décembre 2023. Pour 2024 ils devront l'être avant le 31 décembre 2024.

Les propriétaires qui ne remplacent pas leur chauffe-eau seront sujet à des amendes.

REEMPLACEMENT AVANT LE 31 DÉCEMBRE 2023

100	200	300	400	500	600	700	800	900
		107	108	108	105	101	203	111
						105	217	114
						110		
						114		
						214		

REEMPLACEMENT AVANT LE 31 DÉCEMBRE 2024

100	200	300	400	500	600	700	800	900
102	107		111	104	202		110	215
106			117	204				
209				205				

Pour plus d'information, veuillez communiquer Cassandra Solari à :
csolari@castlegroup.com

Merci de votre coopération
Le Conseil d'administration.